



## Proposal on changes of Bye-law 更新附例建議

Date 日期	March 13, 2013
Proposer(s) 提議者	Vincent Cheung
Subject 主題	5.9. Appeal of Hong Kong China Team Selection 5.9 中國香港隊遴選程序上訴機制
Proposed changes 建議更新內容	<p>5.9.a In the event when any member/members of the Hong Kong Squad wishes to appeal to the decision of the Selection Panel, the appellant must give written notice of their appeal to the President of the HKLBA within 14 days of the decision appeal against</p> <p>5.9.b The notice of appeal must</p> <p>5.9.b.1 Set out the grounds of appeal;</p> <p>5.9.b.2 Be accompanied by a written submission setting out why and how the appellant considers the decision of the Selection Panel was wrong;</p> <p>5.9.b.3 Be accompanied with a cheque deposit of HK\$1,000 to the HKLBA.</p> <p>5.9.c Upon receiving the Notice of Appeal, the President shall appoint an Appeal Panel consist of three members and assign the VP (International) as the co-ordinator of the appeal. A deadline of decision will also be given to the Panel</p> <p>5.9.d The Appeal Panel shall make their decision by :</p> <p>5.9.d.1 Referring to documents such as the appeal notice, the Selection report, the trial games report and notes taken during the Selectors meetings;</p> <p>5.9.d.2 When felt necessary, to meet the selectors and the appellant for further information.</p> <p>5.9.e If the Appeal Panel allows or dismisses the Appeal, the reasons of the decision shall be given in writing to the Council of Management for further actions. The deposit stated under bye-law 5.9.b.3 will be refunded when the Appeal is allowed.</p> <p>5.9.a 假如中國香港隊候選隊成員有意就遴選小組的決定作出上訴，上訴人須在有關決定作實的 14 天內，以書面向香港草地滾球總會會長提出上訴。</p> <p>5.9.b 上訴書應包括</p> <p>5.9.b.1 上訴理由；</p> <p>5.9.b.2 書面陳述上訴人認為遴選小組的決定並不正確的理據；</p> <p>5.9.b.3 港幣 1,000 元之支票保證金，抬頭為香港草地滾球總會。</p> <p>5.9.c 在收到上訴書後，會長將委任一個包括三位成員的上訴小組，並由副會長（國際）擔任統籌，而小組亦會被定下一個作出決定的限期。</p> <p>5.9.d 上訴小組將根據以下各點作出裁決：</p> <p>5.9.d.1 參考相關文件，例如上訴書、遴選報告、集訓報告及遴選小組會議紀錄等；</p> <p>5.9.d.2 在需要時，上訴小組可召見遴選小組成員及上訴人以進一步了解事件。</p> <p>5.9.e 上訴小組如就上訴作出裁決，無論是接納或是推翻，都必須以書面向管理委員會說明裁決的理據，以便管理委員會作出跟進。當上訴獲接納，保證金將根據附例 5.9.b.3 退回上訴人。</p>

Background 背景	LCSD and ICAC are concerned about our appeal mechanism of the Hong Kong Team selection. Having looked at the bye-laws, the Officers has suggested amending the bye-laws to meet the requirements.
Benefits 好處	Clearly stated the appeal mechanism to enhance transparency of the system.
Process History 處理過程	Proposal disseminated to councilors on March 13, 2013 Approved at Council Meeting on March 25, 2013
Effective date 生效日期	March 25, 2013
Form last updated on 表格最後更新日期	October 29, 2013